

No. 44653

**United Nations
and
South Africa**

Exchange of letters between the United Nations and the Government of South Africa regarding the arrangements for the United Nations African Meeting on the Question of Palestine and United Nations Forum of Civil Society in Support of the Palestinian People, to be held in Pretoria. New York, 3 May 2007 and 15 November 2007

Entry into force: *15 November 2007, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic text: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 9 January 2008*

Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Afrique du Sud**

Échange de lettres entre l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement de l'Afrique du Sud concernant les arrangements pour la Réunion sur la question de Palestine organisée par l'ONU pour la région de l'Afrique et le Forum des Nations Unies de la société civile à l'appui du peuple palestinien, devant se tenir à Pretoria. New York, 3 mai 2007 et 15 novembre 2007

Entrée en vigueur : *15 novembre 2007, conformément aux dispositions des dites lettres*

Texte authentique : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 9 janvier 2008*

Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.